
     Zápisnica z Rady školy pri ZŠ s MŠ Ulica I. Krasku 29, Trnava  917 05 

zo dňa 29. 6. 2022 

_____________________________________________________________________ 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Úspešnosť žiakov pri prijímaní na SŠ  
3. Informácia o prijímaní žiakov do 1.roč ZŠ a MŠ 
4. Informácia o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom 

zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu 
5. Zhodnotenie jesenného dištančného vzdelávania 
6. Informácia o pilot. overovaní kurikula ISCED 1,2, o výchovnom programe ŠKD 

a MŠ 
7. Čiastočné vyhodnotenie koncepčného zámeru školy 

8. Zmeny v školskom poriadku 
9. Aktuálne problémy školy  
10. Aktuálne zapojenie do projektov a grantov  
11.  Rôzne 

 
 

1. Uvítanie 

Predsedkyňa RŠ PaedDr. Ľubica Lutzbauerová privítala prítomných členov RŠ 

/podľa prezenčky/ 

2. Úspešnosť žiakov pri prijímaní na SŠ  

Výchovná poradkyňa Mgr. Soňa Moncmanová predstavila stredné školy, na 

ktoré boli prijatí žiaci deviateho, ôsmeho ročníka a piateho. Všetci žiaci okrem 

jedného 9aka-M.S., boli prijatí v prvom kole, žiak následne prijatý v 2.kole. 

Odchádza 16 deviatakov,2 žiaci z ôsmeho ročníka a 4 žiaci z piateho ročníka . 

/Gymnázium- 2, SŠ -10, SOŠ-4,  Obchodnú akadémia- bilingválna-2,  

osemročné gymnázium-4/.  Traja deviataci sú končiaci v zahraničí. 

3. Informácia o prijímaní žiakov do 1.roč ZŠ a MŠ 

- podľa spádovosti- zapísaných 28 detí, prijatých 27do 1.roč.  

-do MŠ 31 detí- 26 detí prijatých. 

4. Informácia o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom 

zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu 



V budúcom školskom roku otvárame 1 prvácku triedu. V budúcom školskom 

roku budú dve šiestacké triedy a 2 druhácke, ostatné po jednej triede v 

ročníku. Na škole máme 22 pedagogických zamestnancov pre ZŠ a 8 

pedagogických pre MŠ. Nepedagogických zamestnancov máme 13. Od júna 

nastúpila psychologička, zatiaľ na 1 deň, plánujeme na 2 dni od septembra. 

5. Zhodnotenie jesenného  dištančného vzdelávania 

Pani riaditeľka Jančichová zhodnotila ako prebiehalo jesenné dištančné 

vzdelávanie, približne mesiac trvalo, občas vypadli triedy, občas deti. Pár dní 

na prelome január, február. Škola bola pripravená, vyučovanie prebiehalo cez 

platformu MS TEAMS plus Edupage učilo sa z domu, alebo z tried, podľa 

nariadenia hygienika a počte chýbajúcich. 

6. Informácia o pilot. overovaní kurikula ISCED 1,2, o výchovnom programe ŠKD 

a MŠ 

Zapojená škola do pilot.overovania cez ŠPÚ- p. Grohová 

-3 cykly-hodnotenie po cykloch 

-vzdelávanie pedagógov, návštevy iných škôl /Žilina, Bystrica/, pozorovania  

  vyuč. procesu 

- pripravovaná zmena v hodnotení, tvorba žiackeho portfólia od 5. ročníka 

-viaceré predmety v bloku-podľa témy 

-1.stupeň-ranné komunity, tématické dni 

-uskutočnila sa škola v prírode 

-lyžiarsky výcvik pre 8.a9.ročník 

-čaká sa na peniaze na asistentov, na podporný tím, 4. ročník-cvičenia SM 

systém 

7. Čiastočné vyhodnotenie koncepčného zámeru školy 

 zabezpečenie výchovy a vzdelávania 

 zabezpečenie finančných prostriedkov 

 materiálne vybavenie školy 

 prezentácia školy na verejnosti 

 silné a slabé stránky školy 

 

8. Zmeny v školskom poriadku 

-hlasovanie o zmene v rozvrhu 

 triednické hodiny zaradené v pondelok na 1.hodinu 

 zmene  dĺžky času prestávok- po 3., 4., 5. hodine skrátiť na 5 minút 

 zapracovaní zákazu mobilov, energeťákov a „žuvákov“ do školského 

poriadku 



-pani predsedkyňa dala hlasovať členom RŠ -  jednohlasne schválené 

9. Aktuálne problémy školy –opravy, havárie  

Počas roka sa riešilo viacero  havárií- Upchatá kanalizácia, Ističe, aj v kuchyni, 

zásuvky, Boiler, ventily, tesnenia radiátorov. V triedach odchádzajú 

dataprojektory, lampy sa menia  

10. Aktuálne zapojenie do projektov a grantov  

Pokračuje vzdelávanie s p. Brestovanským z Trnavskej univerzity, pani 

Grohovou z ŠPU – vzdelávanie učiteľov cez Fórum  proaktívnych škôl 

Väčšina učiteľov sa zapojila do inovačného vzdelávania-Tvorba inkluzívneho 

prostredia 

Projekt-Enviro-neuspel 

Múdre hranie 2- MŠ 

Projekt Akadémie M.Tótha 

Hviezdicový tábor-projekt zriaďovateľa- 26 detí, druhý týždeň 40 detí 

Jazykový kurz pre Ukrajinku 

Projekt-Spolu múdrejší 1,2 /p. Kruželová- koordinátor/-79 detí v 1.cykle, 59 

detí v 2.cykle 

Projekt od Volkswagen-Tvorba inkluzívnej školy-do 100 000 eur, čakáme na 

výsledok  

12. Rôzne 

OZ Diamant-projekt- Enviro- zeleň plus kompostéry 

-dar Kalčeto-na prízemie 

 

Podnety od členov rady školy: 

Pani Bagin a Dudášová- jedáleň- strava nechutí v porovnaní s obedom na inej 

škole, p. Gašparovičová vysvetľovala normy, 26 receptov, financie, konvektor 

alebo ľudský zdroj- podnet pre p. riaditeľku, či sa dá vylepšiť chuťovo alebo 

prípravou deťom podávaná strava, aby si mohli brať do obedárov svoje 

nedojedené zvyšky 

 

13. Uznesenie zo zasadnutia Rady školy dňa 29.6.2022  

Rada školy berie na vedomie: 

 Informáciu o prijímaní žiakov do 1.roč ZŠ a MŠ 

 Informáciu o prijímaní žiakov na SŠ 

 Zhodnotenie dištančného vzdelávania 

 Informáciu o pilot. overovaní kurikula 

 Čiastočné vyhodnotenie koncepčného zámeru školy 



 Zmeny v školskom poriadku 

 Informáciu o projektoch školy 

 

 

V Trnave 29.6.2022 

Zapísala : Mgr. Soňa Moncmanová 

 

Overila : PaedDr. Ľubica Lutzbauerová, predseda Rady školy 

 

 

 


